

GENERAL AGREEMENT
ON TARIFFS AND
TRADE

ACCORD GENERAL SUR
LES TARIFS DOUANIERS
ET LE COMMERCE

RESTRICTED

L/4774

7 February 1979

Limited Distribution

Original: English

EUROPEAN UNIT OF ACCOUNT FOR THE COMMON CUSTOMS TARIFF

United States - Request for Consultations under Article XXII:1

The following communication, dated 31 January 1979, has been received from the United States mission.

In accordance with the procedures adopted on 10 November 1958 concerning Article XXII consultations on questions affecting the interests of a number of contracting parties (BISD, Seventh Supplement, page 24), I wish to notify you for the information of all contracting parties of the request of the United States dated 31 January 1979 to hold consultations with the European Community under Article XXII:1 at a date to be determined during the month of February. These consultations concern the Community's intention to adopt the European unit of account in place of the unit of account to express the specific elements of certain concessions contained in Schedule LXXII (GATT document L/4706).

UNITE DE COMPTE EUROPEENNE POUR LE TARIF DOUANIER COMMUN

Etats-Unis - Demande de consultations au titre du
paragraphe 1 de l'article XXII

La Mission des Etats-Unis a adressé au secrétariat la communication suivante en date du 31 janvier 1979.

Conformément aux procédures adoptées le 10 novembre 1958 pour les consultations au titre de l'article XXII sur les questions touchant les intérêts de plusieurs parties contractantes (IBDD, Suppl. n° 7, page 24), j'ai l'honneur de vous faire savoir, pour l'information de toutes les parties contractantes, que les Etats-Unis ont demandé, en date du 31 janvier 1979, l'ouverture, au titre du paragraphe 1 de l'article XXII, de consultations avec la Communauté européenne à une date qui sera fixée au cours du mois de février. Ces consultations ont trait à l'intention manifestée par la Communauté de substituer l'unité de compte européenne à l'unité de compte utilisée jusqu'alors, pour exprimer les éléments spécifiques de certaines concessions reprises dans la Liste LXXII (document du GATT L/4706).